
25 november 2022 

 

Tav de gemeenteraad van Hillegom, zienswijze 

zaaknummer Z-22-259130 

 

 

Geachte gemeenteraad van Hillegom, 

 

Namens de lokale partij Hart voor Bloemendaal, breng ik 

hierbij een zienswijze naar voren tegen het Ontwerp wijzigingsbesluit omgevingsplan 

Zandlaan 38-44 dat tot en met 30 november 2022 ter inzage ligt. 

Het onderhavige ontwerpbestemmingsplan ziet op de realisatie van vier Greenport woningen. 

Hart voor Bloemendaal verzet zich tegen de bouw van vier woningen aan de Zandlaan 

vanwege het feit dat onvoldoende is voorzien in een (veilige) verkeersafwikkeling. De 

afgelopen jaren hebben wij ervaren dat er steeds meer verkeer in beide richtingen over de 

Zandlaan rijdt. Daarbij is vaak sprake van sluipverkeer om stoplichten op de N208 en de 

Meerweg/Bennebroekerlaan te vermijden. Het is uw taak als gemeente en wegbeheerder om 

toe te zien op een goede ontsluiting en op een zorgvuldige, veilige en verantwoorde 

verkeersafwikkeling.  

 

Daarvan is nu allerminst sprake. Het trottoir is bovendien veel te smal voor voetgangers. Dat 

betekent dus dat voetgangers met gevaar op de weg lopen.  

 

Eerst moet het verkeer geregeld worden. Dan pas kan er worden gebouwd. Dat is de juiste 

volgorde. Wij krijgen de indruk dat het u totaal niet interesseert wat er in het noorden van uw 

gemeente gebeurt. U denkt misschien dat het niet uitmaakt wat er op de Zandlaan plaatsvindt. 

Want ach, dat is toch maar de uiterste rand van de postzegel. Maar ons interesseert het wel 

degelijk en wij zijn erg ontevreden over de wijze waarop Hillegom met de Zandlaan omgaat. 

Het is bouwen bouwen bouwen, zonder oog te hebben voor verkeersontsluiting, 

verkeersafwikkeling, parkeren, voor veiligheid van fietsers, voetgangers. Wij willen dat u 

daar nu serieus aandacht aan gaat besteden en doet u dat niet, dan zeggen wij: bouw dan maar 

ergens anders. Maar niet aan de Zandlaan. Wij hebben niks tegen het bouwen van huizen, 



maar het is voor ons onaanvaardbaar dat u als wegbeheerder niets doet om de veiligheid te 

borgen van de deelnemers aan het verkeer.  

 

De weg is trouwens veel te smal en te bochtig en op het eind, richting Oosteinde, is sprake 

van een sluis. De doorgang is daar zo smal dat het vragen is om ongelukken. En wat betreft de 

snelheid: er wordt hier regelmatig veel te hard gereden. Dan is het haasten geblazen om nog 

net even keihard door te gassen voordat het verkeer in tegenovergestelde richting eraan komt 

racen. En dat komt weer omdat er geen ruimte is op deze weg om elkaar te passeren. Kortom: 

het is een drama deze weg en wij willen dat u hier iets aan doet. In het belang van 

Bennebroek, dorpskern in de gemeente Bloemendaal. 

 

Hoogachtend, 

Mr M Roos 

Fractievoorzitter Hart voor Bloemendaal 

 

 

 


